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 91/71 – 61מליאה מספר   תפרוטוקול ישיב
 

 בחדר הישיבות. טתשע" סיוןב 'א 4.6.19 -ה שלישיביום  התקיימה
 

 ראש המועצה                        זיו דשאמר  משתתפים: 

 מ.מ. וסגן ראש המועצה מאיר ואנונומר  

 חבר מועצה                          בועז יגרמר  

 חבר מועצה מר אריה פולק 

 חבר מועצה   מר דודו ברנס                  

 חבר מועצה   מר מאיר ליאני                          

 חברת מועצה גב' משכית לאופר  

 חברת מועצה גב' קרן איילי                          

 חברת מועצה גב' צילה רשף 

 חברת מועצה גב' פנינה סלומון 

 חבר מועצה וךמר צחי בר 

 חבר מועצה מר אלי אבוטבול 

 חבר מועצה מר יהודה ברונר  חסר:

   

 מזכיר המועצה מר דני ביתן נוכחים:

 גזבר המועצה מר אבי הוסמן 

 יועמ"ש עו"ד יוסי ברזלי 

   

 זכר נפטרים  •

 דיווחי ראש המועצה. •

 

 לסדר יום: ותהצע

 רון יעקבבזכ ריותאמהות יחידניות וחד הו –מר מאיר ליאני 

 ₪. 5,000בקשה לסיוע חד פעמי למשפחה במצוקה ע"ס  –גב' משכית לאופר 

 

 סדר יום:

, להשלמת עבודות תשתית בסמוך לבי"ס יעבץ/פלך₪  50,000ע"ס  1920תב"ר  .1

 .קריית חינוך דתית

 שלב ראשון בבניית תוכנית הגנה מפני שריפות. ₪  35,000ע"ס  1919תב"ר  .2

 לשיקום דרכים חקלאיות.₪  120,000ע"ס  1921תב"ר  .3

 גידור מגרשי ספורט.₪  224,375ע"ס  1922תב"ר  .4

 מנ"פ ) מערכת נשימה פתוחה לשעת חירום(. ₪  18,000ע"ס  1923תב"ר  .5

 רכישת תיקים למתגייסים, תקציב תמיכות כללי.₪  21,300 .6

עמוס כהן )נציג , לישובי השרוןלתכנון ובניה המרחבית נוי לועדה אישור כתב מי .7

 .בור(צי

 כ"א.₪  1,000סמינר מד"צים,  -שני תלמידי כיתה ט' עבור ד סבסו .8
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 31.5.19 – 1.5.19ראש המועצה מעלה את זכרם של הנפטרים מיום 

סוקולר חנה, דינסטפריל עמליה, פולק שלמה, אשכנזי גאולה, מגידוב משה, שמש יוכבד, 

נורי, גרוסברג ורי, שאול זיידמן חיה, דומנקביץ יעקב, גיגי יוסף, פישר אשר, מלמד א

  קוויני.

שתו, הגב' נחמה ריבלין מבקשים להשתתף באבלו של נשיא המדינה עם פטירתה של א

 ז"ל.

 חברי המועצה והנוכחים מכבדים את זכרם בקימה.

 

 * דיווחי ראש המועצה

 

  -  מאבק הגז

בחוף ג'סר אזרקא בהשתתפות ראשי רשויות ונבחרי   התקיימה ישיבת מחאה •

המסר ונוכחות ראשי רשויות  –תודה לראש הרשות המארח מורד עמאש  –  ציבור

 מאוד. חשובים

 .ממשיכים בבחינת פעילות משפטית ויצירת דוחות שפך -קבינט הגז  •

במסגרת קידום אנרגיות ירוקות  -שי, בוועדת האנרגיה החמישי דיון היום יום שלי •

י נציג נובל מתחום קישרי פנו אל –צינתי את נושא מאבק הגז והכשלים השונים  –

קהילה, בשיחה קצרה עמם הדגשתי את עקרי הטענות שלנו אם זאת צינתי כי נפעל 

 ונשמור על תקשורת ישירה. בהתאם לחוק

 

לאור פניות הורים, לא הססנו  –נכון מבחינת תמחור הקייטנות היה הליך לא  – קייטנות

ותודה  רוןו שסייע בגיבוש הפת, תודה למאיר ואנונלהתאים ולשנות מחיר ומסגרת שעות

  .הוריםהלנציגות 

 

 –מתכנסת לראשונה החודש ונציגות הורים תהיה שותפה  –הגיל הרך   - שולחן עגול

 זה. פר מובילה ואחרית למיזם אומשכית ל

 

לוועדת הצעות מחיר השבוע צפויים לקבל  -הקבלן זוכה פשט את הרגל  – צביעת כבישים

 .את לדרך בשעה טובה בשבוע הבאוה לצבתקו יעת זוכהקבהשלושה ל

 

    .עיכוב נובע מהליכים פנימיים של משרד הפנים מול משכ"ל – הצללות ומתקני משחק

 

  .ורחוב הבארבחינה שת"פ עם תאגיד המים )המעפילים,  – ריבוד כבישים

 

ויבוצע נוהל  אושר התקבל 1906תב"ר מס'  – ביצוע הנחיות וועדת תחבורה  תב"ר

 .תקשרותהלולסדור 

 

 טרקטורים.  30 -מחר תהלוכה מסורתית כולם מוזמנים יהיה שוק איכרים וכ -  שבועות
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 .תהליך עבודה סדור הערכות לשרפות – נקיון שטחים פתוחים

 

בטחון ואיכות הפיקוח התפעול, הת למחלק ,פ של הציבורתודה על שת" – ל"ג בעומר

, פעילות קריית חינוך דתית צאי חביות, אספקת חבוצעה הסביבה, פעילות אלטרנטיבית

  סלומון. לאומית תודה לפנינה

 

כיתות  –לחבר השופטים חתני וכלות התנ"ך  ,תודה לניר קובי – ך לראשונה"חידון התנ

שכבת שני המקום ב, וירדן חזן מקום ראשוןבזכו דרור לביא מהישיבה התיכונית  ,'ח –' ז

 ורועי רוסו במקום השני. ון הראש במקוםאוריה אהרוני זכו  ,'ו –' כיתות ה

 

לראשונה ציינו את יום משרתי המילואים תודה לקהילת בית אל  – יום המילואימניקים

  ., ערב מהנה שייהפך למסורת יישוביתעל תרומת העוגות

 

ינשטוק יגניה ו ,הןימצוין היום בערב ייחודי המובל על ידי מספר נשים בינ -  יום האחדות

 . ואלישבע זילברמן

 

ימות אזורית בו תושבים מדריכים ימיזם אזורי קהילתי בליווי השותפות לק – הליכות גיין

ן הפעילות ותודה לכרמלה מהגדעונים על הסיוע בארג .סיורים מקומיים במרחבי הקהילה

. גם אביטל אפרתו , עלוית פרוינד, לירון גורפינקל, מאיר ליאנייכיםבמושבה תודה למדר

  קהילתי זה. אני הדרכתי במיזם 

 

בן נעשתה ישיבה מקצועית של ישראל  ,הועבר חומר מקצועי רלוונטי – תוכנית המתאר

עם בן ישראל יינתן עדכון ע"י ישראל  –עם עו"ד בראף ואדריכלית טלי שמחה ישראל 

ית המוצעת בגבעת עדן שהיא בניגוד להסכמות שהתקבלו שובו מחופשה, התנגדות לתוכנ

ידרש. ניפגש יגורם מקצועי ש "י עו"ד אילה בראף ונעזר בכליהיה ע , ייצוגבוועדת התכנון

כמו כן יבחנו דרכי התנגדות  ,עם נציגות תושבים לשמוע הערות וצרכים שהעלו

נה בראף תייצג ומשמעויות הנגזרות מכך כולל הליכים משפטים אפשריים. עו"ד איל

 תאר. במסגרת התנגדויות נקודתיות לתוכניות הנגזרות מהתוכנית המ

 

התקבל אישור להגשת  ,התקיים סיור מקצועי על ידי נציג משרד החינוך – י"בית ספר ניל

  .תוכנית לחיזוק ושידרוג תשתיות בית הספר

 

יקלי פסטיבל מוס 15/06 -ל 12/06 -בין ה עלמאיתקיים במלון  – פסטיבל מג'סטה

 ך אלפי אורחים לזכרון יעקב. שוהמ

 

  .יום הגבר 12.6.19 -ובשה ייתקיים יום הא, 6.1910. -ב  – למען העובדים פעילות 
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כחלק ממדיניות חיזוק ההון האנושי במועצה הסתיימה סדנה שהועברה על  – סדנת שרות

יד מרכז ההדרכה של השלטון המקומי והותאמה ונבנתה בהתאם להגדרות שלנו. תודה 

חיובים מאוד ובמקביל יבוצעו  ולר על ריכוז הפעילות ובניית התכנים. הפידבקיםליעל סוק

 יקת אפקטיביות. פעולות הטמעה ובד

 

שרה לרמן מנהלת בית ספר החיטה יוצאת לגמלאות, ברכה דביר  – מנהלי בתי הספר

ושרון שפר מנהלת בית ספר רננים חוזרת לעבודתה ממנה  מנהלת פלך יוצאת לשנת שבתון

 אלה במסגרת משרד החינוך. תודה ובהצלחה לכולם. הוש

 

 

 הערות לפרוטוקול:

 .12/19,  13/19,  14/19,  15/19 – אין הערות לתיקון פרוטוקולים
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 :מאיר ליאניהצעות לסדר 

 

 .אמהות יחידניות וחד הוריות בזכרון יעקבנושא מבקש להביא לדיון את  – מאיר ליאנימר 

 

 החלטה:

 מאושר פה אחד לעלות לסדר יום.

 

 מציג את ההצעה לסדר יום. – ינאלי מאיר

 

 החינוך בזכרון יעקב מהווה מעמסה כלכלית על האוכלוסייה הנדונה. .1

 ידוע כי החינוך מקדם ומגשר על פערים. .2

ה זו ולהקל על שירותים ימתבקש על ידי המועצה להבין את צורכי אוכלוסי .3

 הניתנים על ידי המועצה כגון, שירותי ספריה, חוגים ועוד. 

 

 :הטצעת החלה

מנהלת מח' השירותים החברתיים מתבקשת להכין תוכנית פעולה הכוללת את הנתונים 

 הבאים:

 מספר משפחות חד הוריות ויחידניות. .א

 פירוט השירותים החינוכיים המשלמים שאוכלוסייה זו צורכת. .ב

 על בסיס נתונים אלה מליאת המועצה תחליט כיצד לפעול למתן סיוע לאוכלוסייה זו.

 ש להתייחס גם לאבות יחידניים.קבמ –רוך צחי ב

 

ה יך לסייע לאוכלוסייפניות רבות בעיקר בנושא מימון הקייטנות, צרמקבל  –מאיר ליאני 

 שנדרשת לשירותי חינוך משלים.

הנחות כאלה ניתנו באופן ישיר על ידי עמותת זמארין, כמו כן המחלקה  –קרן איילי 

 לשירותים חברתיים מסייעת.

לבקש לסייע גם לעולים חדשים אשר מתקשים לממן פעילויות  רשאפ –ון פנינה סלומ

 לילדים עקב מצב כלכלי.

הצגת פעילות יוצג במסגרת הנושא  נדרשת בדיקה מקדימה של איסוף נתונים. –זיו דשא 

 ישיבת מליאה בחודשיים הקרובים.המחלקה לשירותים חברתיים ב

 

 החלטה:

תוך  חברתייםשירותים ל המחלקהת ולצגת פעימאושר פה אחד שהנושא יוצג במסגרת ה

 הפרט. צנעתשמירה על  תוך חודשיים. הנתונים יוצגו
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ישנה בקשה לסיוע דחוף למשפחה במצוקה כפי שמופיע בהצעה לסדר שהוגשה  –זיו דשא 

 על ידי משכית לאופר. 

 

  החלטה:

 .לעלות לסדר יום מאושר פה אחד

 

 משכית לאופר –הצעה לסדר 

 

פונה בבקשה חריגה למליאת המועצה, לאשר סיוע דחוף וחד פעמי  הנני -ית לאופר משכ

 ש"ח לטובת משפחה מהישוב שנקלעה למצוקה קשה. 5,000על סך 

 כדי לשמור על כבודה ופרטיותה של המשפחה השם הועבר למזכיר המועצה.

מחלקה גב' אורלי דביר, מנהלת ההפנייתי זו למליאת המועצה, באה לאחר בקשתה של 

 תים חברתיים.לשירו

 

 החלטה:

 .2019הבקשה מאושרת מתקציב תמיכות כללי 

 

בטרם העברת הכספים, מבקש לקבל פרטים מלאים לרבות המלצת המחלקה  –אבי הוסמן 

 לשירותים חברתיים. 
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 סדר יום:

 

 לקרייתלהשלמת עבודות תשתית בסמוך ₪  50,000ע"ס  1920תב"ר  .1

 נוך הדתית.החי

 

 קיים צורך להשלים עבודות ניקוז בסמוך לבית הספר. –יו דשא ז

 

 החלטה:

להשלמת עבודות תשתית בסמוך ₪  50,000ע"ס  1920מאושר פה אחד תב"ר 

 , מקרנות הרשות.תהחינוך הדתי לקריית

 

 .מחדר הישיבות צאואלי אבוטבול י •

 

נה מפני שלב ראשון בבניית תוכנית הג₪  35,000ע"ס  1919תב"ר  .2

 ת. פושרי

 

במסגרת דרישות נציבות כבאות והצלה, יש להכין תוכנית להגנה על  –דני ביתן 

הישוב בפני שריפות וזאת על מנת להעריך את עלות היישום של תוכנית הגנה. 

 עבור מיפוי שטחים.₪  35,000בשלב ראשון נדרש 

 ש מכרז.נדר₪,  190,000 -הסך הכולל של הפרויקט עומד על כ –צילה רשף 

 ביקשתי שיהיה מכרז. –מאיר ואנונו           

מכיוון שמדובר ביעוץ הנושא לא מחייב מכרז. עומדות בפני המועצה  –ברזלי י יוס

האחת לפעול בהתאם לנוהל יועצים שנקבע בחוזר מנכ"ל  מספר אפשרויות

 ה מכרז זוטא והשלישית מכרז פומבי. אין חובה לקיים מכרז ליעוץיהשני 8/2016

 מסוג זה. 

 

 החלטה:

בלת יעוץ לבניית תוכנית הגנה לק קורא בעיתוןקול לפרסם מאושר פה אחד, 

 .ישובית מאשי

 

 בות.יצילה רשף יוצאת מחדר היש •
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 לשיקום דרכים חקלאיות.₪  120,000ע"ס  1921תב"ר  .3

 

, קיימת בעיה קשה של תשתית בדרכים המובילות לשטחים חקלאיים –זיו דשא 

וחלק ערך חקלאות היא ה. , נוצר נזק ליבוליםבלבד דרכים ציבוריותר במדוב

 מהמדיניות ולאור המצב חובה עלינו לסייע.

 600,000 -נמוך היות ונגבים מהחקלאים מידי שנה כמדובר בסכום  –י מאיר ליאנ

מסכום זה יוחזר באמצעות ביצוע  50%באמצעות ארנונה ומין הראוי שלפחות ₪ 

 עבודות.

קצאה מועברת על פי ההבשנה.  ₪ 500,000עד  ₪ 450,000 -נגבים כ – זיו דשא

מבקש לדון על הקצאה לוועדה . כמובן שנשאף להגדיל הוצאה בעתיד. החוק

 החקלאית בפגישה נפרדת.

 

 החלטה:

לאיות, להשלמת דרכים חק₪  120,000ע"ס  1921מאושר פה אחד תב"ר 

 שות. מקרנות הר

 

 דור מגרשי ספורט.גי₪  224,375ע"ס  1922תב"ר  .4

 

ן. נדרש להחליף גדרות וזאת לצורך תיחום מגרשי המצב הקיים מסוכ –זיו דשא 

 מותנה במצב הקרנות הכספיות.רגל. מדובר בצורכי בטיחות. -קט

 

 החלטה:

ורט, עבור גידור מגרשי ספ₪  224,375ע"ס  1922מאושר פה אחד תב"ר 

 הרשות. מקרנות

 

מערכת נשימה פתוחה לשעת מנ"פ )₪  18,000ע"ס  1923תב"ר  .5

 חירום(. 

 

מבקש לרכוש ערכות מנ"פ לשעת חירום. הרכישה מותנית בקורס  –זיו דשא 

 והכשרה.

 

 החלטה:

עבור רכישת מנ"פים, מקרנות ₪  18,000ע"ס  1923מאושר פה אחד תב"ר 

 הרשות. 
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 קציב תמיכות כללי.מתגייסים, תלרכישת תיקים ל₪  21,300 .6

 

 21,300לת של התקבלה רשימה מעמותת זמארין המשקפת עלות כול –דני ביתן 

 לרכישת תיקים.₪ 

 

 החלטה:

עבור תיקים למתגייסים מתקציב תמיכות כללי ₪  21,300מאושר פה אחד סך של 

2019. 

 

, לישובי השרוןלתכנון ובניה המרחבית עדה ואישור כתב מינוי לו .7

 ציבור.נציג  -עמוס כהן 

 

 ה שומרון.ועדה לתכנון ובניואת עמוס כהן כנציג ציבור ב מבקש לאשר –דשא זיו 

 

 החלטה:

 .המרחבית ישובי השרון ועדהומאושר פה אחד מינויו של עמוס כהן כנציג ציבור ב

 

 כ"א.₪  1,000סמינר מד"צים,  -סבסוד לשני תלמידי כיתה ט'  .8

 

 יתה ט'התקבלה בקשה לסבסד עלות סמינר מד"צים לשני תלמידי כ –זיו דשא 

₪  1,000מבוקש עומד על וד ה. הסבסשיש להם קושי כלכלי לממן את הסימנר

 לכל אחד.

 פרטים נוספים על התלמידים.והלומד ביקשתי מרכזת הנוער העובד  –דני ביתן 

 

 החלטה:

נתונים על לכל תלמיד בכפוף להעברת ₪  1,000מאושר פה אחד סבסוד של 

 ה.תלמידים למזכיר המועצהמצב הכלכלי של 

 

 
 ם: דני ביתןרש

 זיו דשא                              דני ביתן                                               

 ראש המועצה                       מזכיר המועצה                                            

 

 

 העתק: חברי המועצה

 נוכחים          

 , קצינת מחוז, משרד הפנים, חיפה' רוממה תמאםגב          

 31043חיפה  4394רד מבקר המדינה, אגף ה', ת.ד. מש          
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